
Protokół Nr  12/2011 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  30 sierpnia  2011 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a)  zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Wojska Polskiego 
48 w Białogardzie, 

b) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 
Białogardzie (lokal użytkowy nr 1 o pow. 17,46 m2), 

c) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 
Białogardzie (lokal użytkowy nr 2 o pow. 256,80 m2), 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty 
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 

e) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z 
instalacjami zewnętrznymi i zagospodarowaniem terenu przy ulicy Moniuszki w 
Białogardzie”, 

f) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie odcinka drogi obejmującej 
część działki nr 4 w obrębie 004 w Białogardzie, 

g) cen za komunalne usługi przewozowe o charakterze użyteczności publicznej w 
publicznym transporcie zbiorowym autobusami komunikacji miejskiej wykonywane przez 
jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością Miasta Białogard – Zakład 
Komunikacji Miejskiej w Białogardzie, 

h) utworzenia w szpitalu i zakładach pomocy społecznej w Białogardzie odrębnych 
obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. oraz ustalenia 
ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych,  

i) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów, 

j) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 
k) wzorów formularzy informacji o ruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji 

na podatek od nieruchomości, 
l) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości, 
ł) zakresu i formy informacji Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu Miasta za pierwsze 

półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 
o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze 
półrocze, 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na   
lata 2011-2019, 

n) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1300 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Krystyna Leś.  
Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-4 

(jednogłośnie).   
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
 

a) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Wojska Polskiego 
48 w Białogardzie, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

b) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 
Białogardzie (lokal użytkowy nr 1 o pow. 17,46 m2), 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

c) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 
Białogardzie (lokal użytkowy nr 2 o pow. 256,80 m2), 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty 
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

e) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z 
instalacjami zewnętrznymi i zagospodarowaniem terenu przy ulicy Moniuszki w 
Białogardzie”, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

f) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie odcinka drogi obejmującej 
część działki nr 4 w obrębie 004 w Białogardzie, 
Przedstawił: Krzysztof  Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 
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g) cen za komunalne usługi przewozowe o charakterze użyteczności publicznej w 
publicznym transporcie zbiorowym autobusami komunikacji miejskiej wykonywane przez 
jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością Miasta Białogard – Zakład 
Komunikacji Miejskiej w Białogardzie, 
Przedstawił: Krzysztof  Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
h) utworzenia w szpitalu i zakładach pomocy społecznej w Białogardzie odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. oraz ustalenia 
ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych,  
Przedstawił: Krzysztof  Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

i) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

j) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

k) wzorów formularzy informacji o ruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji 
na podatek od nieruchomości, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

 
ł) zakresu i formy informacji Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu Miasta za pierwsze 

półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 
o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze 
półrocze, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 
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m) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na   
lata 2011-2019, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

 
n) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

 

Ad 3 
Radni nie zabrali głosu w sprawach różnych. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1530 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodnicząca  Komisji 
              

                   Krystyna  Leś 
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